

Husmøde d. 17/11 2025

Til stede: Jesper, Sune, August, Mikkel, Bernhard, Gustav, Niels, Silje, Malene, Pernille, Sofie, Lone, Milla, Joras,

Punkter:

- Præsentationsrunde
- Hvad fanden foregår der?! Info omkring byggeprocessen (Lone)
- Tre forskellige ting:

Hvad foregår udenfor?:

- Den store gamle bygning pilles ned og der ryddes op. Der bygges to nye bygninger. Lejligheder. De laver et "hul" i bygningen, så man kan bevæge sig gennem bygninger, så man kan gå fra hovedindgangen ned i parken og til ceres krydset.

Proces (kapel og teknisk afdeling og patologet)

- Man lader bygningen stå, og lader den IKKE bygges højere.
- Skal indrettes til handicap boliger til mennesker med autisme.
- Rampen ved bagindgangen bliver halveret. Der kommer noget ny belægning.
- Der skal laves en lokalplan for området ved ukh som snart sættes i gang. En masse praktiske oplysninger omkring brandsikkerhed osv skal udarbejdes.
- UKH har egentlig ikke rigtig udeområder, men er interesseret i at kunne benytte fællesarealerne. Der skal man blive enige om hvordan det kan lade sig gøre og indrettes.
- Cykelskuret pilles ned, da der kommer en ny bygning der.
- Hovedindgangen bliver lukket af i løbet af denne uge pga noget tunnelarbejde. Det kommer til at tage ca 3 uger, og der kommer til at være lidt larm. Der bliver sat lys op i den periode.
- Den nye dør i caféen kan stadig åbnes hvis man har brug for en handicapindgang! Skal kontakte kontoret hvis det skal bruges!
- Der er skaffet 15 mio til renovation af teknisk afdeling og kultur kapellet, så der skal indhentes tilbud.
- Teknisk afdeling forventes færdig i 2027.

Proces i kælder

- Der er lavet tegninger til kælderen. Hovedfokus: Musiklokaler skal i kælderen (skal være rimelig lydtætte).
- **Hvis der er nogen som kender nogle der lydisolerer rum, så send dem gerne til kontoret!**
- Der kommer nogle depot rum.
- Nogle kølerum laves om til musik og aktivitets rum.
- Der ønskes et lydstudie mere. Det er ikke godkendt endnu dog. Men der kommer til at være lydstudie som deles af to musiklokaler. 4 musiklokaler.
- Der kommer til at være et musikdepot også.
- Lidt flere depotrum, et aktivitets rum, værksted og musiklokaler.
- Kommer også en danse/yoga sal.
- Kommer også grafisk værksted og 3d print – MÅSKE. Det skal måske kunne låses mere af.
- Der kommer til at være et stillerums lokale som kan bruges til ro og møder der hvor der pt var grafisk værksted (tror jeg).
- Tidshorisont: De satser på at det er færdig sidst 2026 senest.
- Spørgsmål: Bliver teknisk afdeling lukket langsomt op? Vides ikke. Lukket helt ned for nu.
- Spørgsmål: Søger man specifikt lokaler eller hvordan foregår det?
 - Det må vi selv finde ud af. Prisen bliver højere, da lokalerne er bedre, og huset mangler penge til drift. De håber dog at man er mere end et band pr. rum.
 - Som udgangspunkt kan det godt være, at det bliver samme ansøgningsformat.

- Genansøgnings periode for projektgangen

- Forslag: Har du været der mere end et år, skal du genansøge hvert år i stedet for altid hver halve. Begrundelse: Hvis du har været der mindst ét år, så har du vist at du gerne vil huset, og kan finde ud af at deltage i huset. Der vil stadig være runder hvert halve år, men man skal kun søge årlig basis.
- Spørgsmål: Når man genansøger nu her – hvor mange søger man? (Bange for at ryge ud). Kommentar til det: Der søger som regel altid flere end der er plads

til. Der lægges vægt på diversitet, hvad man laver, engagement (har man vist sig i huset).

- Opfølgende spørgsmål: Skal man lave en helt ny ansøgning? Svar: Det kan betale sig at gøre sig umage og vise man gerne vil det
- Det er henrik og et udvalg der afgør.

- I forbindelse med musiklokalerne:

- Ærgerligt hvis man rykkes ned "fordi man larmer".
- Lavpraktisk ting – når det er under jorden, så bevæger lyden sig mindre.
- Det bevæger sig i rørene i dag. Det kan man ikke ændre på.. Det bliver forhåbentligt bedre med de nye lokaler.
- Alt musik skal ned i kælderen (som udgangspunkt). Så det er ikke fordi man deler det op
- Samme ansøgningsformat giver god mening.

- Open calls opfølgning

- Der er en fed PDF på discord som er alle ansøgningerne.
- Nogle er kendte fra huset og nogle ikke oplevet før.
- Det er vigtigt de viser regnskab
- Det foreslås at vi vælger nogle fra huset.
- Skateducate 9 stemmer, poplub 7 stemmer og unge danske digtere med 5 stemmer.
- Milla vil kontakte, og spørger ind til regnskab.
- Spørgsmål: Skal de finde en dato, eller finder vi en dato? Svar: De skal komme til kontoret eller ringe ind for at finde ud af det.

- Jobopslag om ny PR medarbejder

- Jobbet er slået op, søges en kommunikationsmedarbejder. De finder en ung i huset som også er med til jobsamtalen (som kender huset godt). De prikker den person på skulderen.
- 25 timers fast stilling. Prik endelig andre på skulderen.

- Fæst de chambre præsentation af arrangementet fra de forskellige udvalg

- Der er lavet et facebook event med program. Jesper var med i musikudvalget, der har de fundet en hemmelig kunstner. Derudover er der korte sæts fra musikgangene. Fede drinks i barudvalget også!

- Der kommer PR ud på det. Der er fb event, der er lavet postere i huset. Milla skal lige vide hvem der har lavet design, så Milla kan poste det.
- Der kommer også en tour rundt i huset!
- Madudvalget har snakket om Chili sin Carne med fladbrød LÆKKERT!

- Evt.

- Hvor er jobopslaget?!?!? Vides ikke..

- Næste husmøde.

- Tirsdag d. 16. december – 18:30.

- Punkter:

- Præsentationsrunde
- Udearealerne har vi indflydelse på – hvordan skal det være?
- Generelt udtryk i husmøde plakat
- (Grafisk værksted – kommende workshops, ideer).

- Gustav og Aske står for det grafiske. Sune spørger om man kunne køre med et lidt mere generelt udtryk, så det er genkendeligt.

- August og Jesper står for at kalde ind og tovholder.